

I

*ბ. ჯორბენაძე (თბილისი). ზმნის გრამატიკული კატეგორიების კლასიფიკაციის პრინციპები ქართულში	20
ტ. ფუტყარაძე (თბილისი). საერთო ქართველური ა-ს ზანური რეფლექსები	24
*ქ. ლომთათიძე (თბილისი). შეიცავს თუ არა სხეულის წყვილი ნაწილები („რქა“, „ფეხი“) ორობითი რიცხვის („ორის“) გამომხატველს აფხაზურ-ადიღურ ენებში	30
*ზ. კერაშევა (მაიაკოპი). დეცესიური და აქცესიური კომპლექსები და მარცვალთა წარმოქმნა ადიღურ ენებში	40
*მ. კუმახოვი (მოსკოვი). ვარიანტული მართვის ფუძეთა შესახებ ადიღურ ენებში	46
*ბ. კლიჩევი (კარაჩაევსკი). აბაზური ენის ზმნური სიტყვაწარმოებიდან 1. ლოკალური პრევერბები+სუფიქსოიდები	58
*კ. ჭრელაშვილი (თბილისი) უღვლილების ორი ტიპის შესახებ წოვა-თუშურ ენაში	64
*ზ. მაჰომედბეკოვა (თბილისი). ხუნძური ზმნის სიტყვაწარმოება და სემანტიკური თავისებურებანი	79
ნ. ზვიადაური (თბილისი). მყოფადი დროის მიმღობა ბეიტიურ-პუნბიზიზურ ენაში	81
*ა. მაჰომედოვი (თბილისი). რიცხვითი სახელები დარგულში	110
ი. აბდულაევი (მაჰაჩყალა). რაოდენობით რიცხვით სახელთა სტრუქტურულ-მორფოლოგიური თავისებურებანი ლაკურ ენაში	132
ა. აკიევი (მაჰაჩყალა) ლაკური „მქონე“-ს აღმნიშვნელი მიმღობისა და ერთი მტკიცებითი ზმნის ბუნების თაობაზე	140
*გ. ბურჭულაძე (თბილისი). ასპექტი ლაკურში	142
*უ. მელიანოვა (მაჰაჩყალა). ბგერითი პროცესები ლეზგიური ენის დიალექტების ხმოვანთა სისტემაში	160
ა. გიულმაჰომედოვი (მაჰაჩყალა), შ. საადიევი (ბაქო). ლეზგიურ ენათა მოდელის სახელურ შესიტყვებათა შედარებით-ტიპოლოგიური ანალიზი	168
*შ. საადიევი (ბაქო). სხეულის ნაწილთა სახელწოდებანი კრიწულსა და ლეზგიურ ენებში	173
*ბ. თალიზოვი (მაჰაჩყალა). რიცხვითი სახელი წახურ ენაში	182
*ე. შეიხოვი (მაჰაჩყალა). კილოს კატეგორიის თაობაზე ლეზგიურ ენაში	188
*ტ. სიხარულიძე (თბილისი). ზოგიერთი არსებითი სახელის ბრუნებისათვის უდიურში	194
*ნ. სტურუა (თბილისი). ბასკური პოლიპერსონალური ზმნა. II	224

II

ს. პაზოვი (კარაჩაევსკი) რ. კლიჩევი, აბაზური ენის ზმნისწინთა და ძირთა შეხამებალობის სასწავლო ლექსიკონი	228
---	-----

III

ინფორმაცია იბერიულ-კავკასიურ ენათა შესწავლის შესახებ 1988 წ.

საქართველოს სსრ მეცნიერებათა აკადემიის დ. გულიას სახელობის აფხაზეთის ენის, ლიტერატურისა და ისტორიის ინსტიტუტი	231
ადიღეს ეკონომიკის, ენის, ლიტერატურისა და ისტორიის სამეცნიერო-კვლევითი ინსტიტუტი	233
ადიღეს სახელმწიფო პედაგოგიური ინსტიტუტი	235

ყარაჩაეთ-ჩერქეზეთის ისტორიის ფილოლოგიის და ეკონომიკის სამეცნიერო-კვლევითი ინსტიტუტი	238
ყარაჩაეთ-ჩერქეზეთის სახელმწიფო პედაგოგიური ინსტიტუტი	239
ჩაჩნეთ-ინგუშეთის ისტორიის, სოციოლოგიისა და ფილოლოგიის ინსტიტუტი	241
სსრკ მეცნიერებათა აკადემიის დაღესტნის ფილიალის ჰ. წადასას სახელობის ისტორიის, ენისა და ლიტერატურის ინსტიტუტი	244

IV

ნ. ა უ დ ე (ლონდონი). კავკასიის ადგილობრივი ენების ბიბლიოგრაფიისათვის	247
---	-----

*Б. А. Джорбенадзе (Тбилиси). Принципы классификации грамматических категорий глагола в грузинском языке	22
*Т. А. Путкарадзе (Тбилиси). Рефлексы общекартвельского а в занском . . .	26
К. В. Ломтатидзе (Тбилиси). Содержат ли названия парных частей тела («рог», «нога») показатель двойственного числа («два») в абхазско-адыгских языках?	28
Э. И. Керашева (Майкоп). Децессивные и акцессивные комплексы и словообразование в адыгских языках	32
М. А. Кумахов (Москва). Об основах вариантного управления в адыгских языках	42
Р. Н. Клычев (Карачаевск). Из глагольного словообразования в абазинском языке. I. Локальные провербы + суффиксонды	47
К. Т. Чрелашвили (Тбилиси). Два типа спряжения глагола в бацбийском языке	61
Э. М. Магомедбекова (Тбилиси). Глагольное словообразование и семантические особенности аварского глагола	66
*Н. А. Звиадаури (Тбилиси). Причастие будущего времени в бежтинско-гунизбском языке	84
А. А. Магоматов (Тбилиси). Имена числительные в даргинском языке	85
И. Х. Абдуллаев (Махачкала). Структурно-морфологические особенности количественных числительных в лакском языке	113
А. Ш. Акиев (Махачкала). О природе лакского причастия со значением «имеющий» и одного подтвердительного глагола	134
*Г. Т. Бурчуладзе (Тбилиси). Аспект в лакском языке	147
У. А. Мейланова (Махачкала). Звуковые процессы в системе гласных лезгинских диалектов	150
А. Г. Гюльмагомедов (Махачкала), Ш. М. Саадиев (Баку). Сравнительно-типологический анализ именных словосочетаний модели «N+N» в лезгинских языках	163
Ш. М. Саадиев (Баку). Названия частей тела в крызском и лезгинском языках	169
Б. Б. Талибов (Махачкала). Имя числительное в цахурском языке	175
Э. М. Шейхов (Махачкала). К вопросу о категории наклонения в лезгинском языке	184
Т. Т. Сихарулидзе (Тбилиси). К склонению некоторых имен существительных в удийском языке	190
Н. Н. Стурва (Тбилиси). Баскский полиперсональный глагол II	195

С. У. Пазов (Карачаевск). Р. Н. Клычев, Учебный словарь сочетаемости превербов и корней в абазинском языке	
--	--

III

ИНФОРМАЦИЯ О РАБОТЕ ПО ИЗУЧЕНИЮ ИБЕРИЙСКО-КАВКАЗСКИХ ЯЗЫКОВ ЗА 1988 г.

Абхазский институт языка, литературы и истории им. Д. М. Гулиа АН ГССР .	230
Адыгейский научно-исследовательский институт экономики, языка, литературы и истории	233
Адыгейский государственный педагогический институт	234
Карачаево-Черкесский научно-исследовательский институт истории, филологии и экономики	236
Карачаево-Черкесский государственный педагогический институт	238
Чечено-Ингушский научно-исследовательский институт истории, социологии и филологии	240
Институт истории, языка и литературы им. Г. Цадасы Дагестанского филиала АН СССР	242

IV

Н. А у д е (Лондон). К библиографии местных языков Кавказа	247
--	-----

I

B. Jorbenadze (Tbilisi). Principles of the classification of the grammatical categories of the verb in Georgian	11
*T. Putkaradze (Tbilisi). Reflexes of the common Kartvelian <i>a</i> in Zan . . .	27
*K. Lomtadze (Tbilisi). Do the twin parts of the body ('horn', 'leg') contain an element expressing the dual number ('two') in the Abkhaz-Adyghe languages?	31
*Z. Kerasheva (Maikop). Decessive and accessive consonant clusters and formation of syllables in the Adyghe languages	40
*M. Kumakhov (Moscow). On stems of variant government in the Adyghe languages	46
*R. Klychev (Karachaevsk). Concerning verbal derivation in Abaza. I. Local preverb+suffixoids	59
*K. Chrelashvili (Tbilisi). Two types of conjugation in Tsova-Tush . . .	65
*Z. Mahomedbekova (Tbilisi). Derivation and semantic peculiarities of the Avar verb	80
*N. Zviadauri (Tbilisi). The future participle in the Bezhit-Hunzib language	84
*A. Magometov (Tbilisi) Numerals in Dargwa	111
*I. Abdullaev (Makhachkala). Structural-morphological peculiarities of cardinal numerals in Lak	133
*A. Akiev (Makhachkala). On the nature of the Lak participle and the affirmative verb	141
*G. Burchuladze (Tbilisi). Aspect in Lak	149
*U. Meilanova (Makhachkala). Phonetic processes in the system of vowels of the Lezgian dialects	161
*A. Gjulmahomedov (Makhachkala), Sh. Saadiev (Baku). Comparative-typological analysis of the N+N pattern of substantive combinations in the Lezgian Languages	168
*M. Saadiev (Baku). Names of body-parts in Kryz and Lezgian	174
*B. Talibov (Makhachkala). The numeral in Tsakhur	183
*E. Sheikhov (Makhachkala). Concerning the category of mood in the Lezgian language	189
*T. Sikharulidze (Tbilisi). Concerning the declension of some substantives in Udi	194
*N. Sturua (Tbilisi). The Basque polypersonal verb. II	223

II

*S. Pazov (Karachaevsk). R. Klychev, School Dictionary of the Combinability of Preverbs and Roots in the Abaza Language	228
---	-----

III

*INFORMATION ON THE STUDY OF THE IBERO-CAUCASIAN LANGUAGES IN 1988

D. Gulia Abkhaz Institute of Language, Literature and History of the Georgian academy of Sciences	232
*The Adyghe Research Institute of Economics, Language, Literature and History	234
*The Adyghe State Pedagogical Institute	236
*The Karacha-Cherkess Research Institute of Economics, History, Language and Literature	238
*The Karacha-Cherkess State Pedagogical Institute	240
*The Chechen-Ingush Institute of History, Sociology and Philology	242
*The H. Tsadasa Institute of History, Language and Literature	245

IV

N. A w d e (London). A Provisional Bibliography of the Indigenous Languages of the Caucasus; 1966—1984.	247
--	-----